
Wloctawek 01.08.2019r.

DanielTobjasz

Radny Rady Miasta Wloclawek
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W imieniu mieszkaric6w zwracam siq a uprzejmq pro$bq o informacje dotyczqcQ mozliwodci
dostawienia dodatkowych koszy na 6mieci na ulicy 3-go Maja. Obecna ilo6d jest niewystarcrajqca,cn
skutkuje zaimiecaniem znajdujqcego siq tarn deptaka.

Proszq o pozytywne rozpatrzenie mojej proiby.

Z powaianiem.

Sz. P.

dr Marek Wojtkowki

Prezydent Miasta Wtoclawek


